
 

 

Protokoll 30 november 2018 
-konstituerande styrelsemöte i Poms - nationell förening för 
habiliteringspsykologer inom Psykologförbundet 
 
Plats: VUB-teamets lokaler, Polhemsgatan 34, 1 tr., Stockholm 
Tid: kl. 9.30-16.00 
 
Närvarande: Magnus Ivarsson, My Paaske Toolanen (behövde avvika under §6 
och framåt), Karin Settergren, Frida Ekbom Lodin, Pia Åkerlund, Anna Bennani 
(delvis frånvarande under §6), Anders Ölund, Carolin Dahlström 
 
§1 Mötets öppnande 
§2 Magnus väljs som ordförande 
§3 My väljs som sekreterare, Frida tog över när My behövde gå 
§4 Godkännande av föredragningslistan 
§5 Föregående protokoll 
§6 Presentation av nya och gamla styrelseledamöter: 
 
Pia; har varit medlem i styrelsen sedan flera år tillbaka. Har arbetat på 
Tullinge habiliteringscenter hela sitt psykologyrkesliv, sedan 2006. Har 
tidigare bland annat arbetat som journalist och läst litteraturvetenskap. I 
POMS har Pia jobbat mycket med POMS-bladet (som tidigare kom ut 4 gånger 
per år) och nyhetsbrev. Pia berättar lite om POMS historia och det 
engagemang och politiska arbete som präglade det tidigare arbetet. POMS 
gick med i Psykologförbundet på 90-talet.  
 
Karin; varit med i POMS sedan tre år tillbaka. Har arbetat i Uppsala som 
habiliteringspsykolog, och möter där vuxna och unga vuxna med 
funktionsnedsättning, sedan 2008. Har tidigare arbetat i vuxenpsykiatrin och 
som skolpsykolog. I POMS har Karin bland annat arbetat med frågor runt 
specialistutbildning och arbetet med att skriva remissvar. Remisser kan ibland 
komma till oss via Psykologförbundet när de är remissinstans. 
 
Carolin; ny medlem i POMS. Arbetar på barn- och ungdomshabiliteringen i 
Jönköping, sedan ca fyra år tillbaka, i ett neuropsykiatriskt team, främst med 
barn med autism. Är även processledare för området neuropsykiatri i 
regionen. Har tidigare jobbat bland annat som mentor åt 
universitetsstudenter med funktionsnedsättning och som personlig assistent. 
Bor i Jönköping. Förväntningar inför styrelseuppdraget – ett sätt att utvecklas 
inom professionen. 
 
My; tidigare arbetat med frågor kring kompletterande och alternativ 
kommunikation och kognitivt stöd inom habiliteringen i Stockholm. Sedan i 
våras psykolog på SPSMs resurscenter för synfrågor. Arbetet inkluderar 
mycket resor och utredning. Suttit i POMSs styrelse ett år. 
 



 

 

Andreas; varit med i POMS ett år, ny styrelseledamot och nyligen blivit klar 
ptp på hab Gotland. Jobbar med IBT, handledning, utredning. 
 
Frida; arbetat med olika patientgrupper som habiliteringspsykolog sedan 2010 
på olika orter. Nu i Uppsala på syncentral och suttit i styrelsen ett år. 

 
Anna; Ny i styrelsen. Utbildad i Göteborg. Examen 2004 och till jobb i psykiatri 
då, bla med anorexi. Nu i barnautismteam i Stockholm. Van sitta i styrelse. 

 
Magnus; Arbetat habilitering sedan 2011. Nu på VUB-teeamet för ungdomar 
och vuxna med IF Programansvarig för IF inom habiliteringen Stockholm. 
Arbetat med hjärnskada förut. 

 
§7  Konstituerande av styrelse 

   Genomgång av de löpande uppgifter som funnits i styrelsen  
senaste året och vilka som varit kopplade till de olika 
uppdragen/funktionerna. Numrerad lista bifogas från tidigare 
ordförande Anna Tideman som skrivit ner vad hon ansvarat för. 

    
- Ordförande: Magnus Ivarsson vald vid årsmötet. 

 -2,3,4,5,6,8,10,11,14,15 
- Vice ordförande: Karin Settergren vald vid årsmötet. 

 -1,8,9 
- Sekreterare: My Paaske Toolanen  

Vice sekretera: Frida Ekbom Lodin 
 -skriva protokoll 

-insatt i tidigare protokoll och dokument, vad som 
diskuterats tidigare, existerande checklistor etc 
-upprätthålla struktur på kommande molntjänst   

- Kassör: Pia Åkerlund  
 -ta emot kvitton 
 -handha kontokort och konto  
 -betala fakturor 
 -bokslut  

- Övriga ledamöter: Anders Ölund, Carolin Dahlström, Anna 
Bennani 

- Huvudansvar remisser: Karin Settergren, Magnus Ivarsson  
Digitalisering: Anna Bennani 

-Föra över hemsida till förbundet, rensa och 
uppdatera 
-Skapa molntjänst för styrelsearbetet 

Facebook: Anders Ölund 
-Ta ansvar för att det ibland blir nya 
statusuppdateringar på sidan, bl.a. efter 
styrelsemöten. 
-Ordna så att gruppen administreras exklusivt av 
POMS-styrelse genom honom. 



 

 

Nyhetsbrev: Anders Ölund, Carolin Dahlström och Pia 
Åkerlund  
 

Punkter i Annas lista som är kopplade just till konferensen (idag 
ej fördelade): 12, Finns samlat i pärm 
 

§8 Bordlägges-Utvärdering av 2018 års Poms konferens: 
- Vad kan vi lära oss inför framtida konferenser? 
- Hur blev det med referat? 
- Vill vi skriva något om konferensen till Psykologtidningen? 

§9 Kassörsrapport. 
 328 000 på kontot. Vi gick plus på konferensen.  
§10 Upprättande av verksamhetsplan för året 

- Diskussion om vad vill satsa på 2019: ny konferens, 
utåtriktade aktiviteter eller något helt annat. 
Konferensen viktig för identiteten i föreningen, för 
medlemmars känsla av att få ut något-risk tappa medlemmar. 
Tills nästa möte tänker vi alla på förslag på föreläsare (namn 
som drar, gör inget som kostar en del) samt tema på 
workshop 
Nästa möte dela upp oss på två grupper som fokuserar på 
övrigt poms-arbete respektive endagsevent 191011 eller 
191108. Info bör gå ut till medlemmar före sommaren. 
Ha kvar idén om att diskutera teman på styrelsemötena, så 
som vi hade ambitionen att göra kring IF i augusti. 

- Bokande av styrelsemöten före nästa årsmöte 
Klockan 9.30-15.30 8/2, 5/4, 17/5, 30/8 

§11 Extern information 
- Nyhetsbrev  

o Preliminär plan för när vi vill skicka ut nyhetsbrev 
under verksamhetsåret sätts av de tre som ingår i 
denna grupp.  

- Hemsidan 
o Uppdatering av styrelseförteckning ordnar Magnus. 

§14 Övriga frågor 
- Ordna bättre rutiner för kommunikation inom styrelsen. Den 

delade upplevelsen är att mailtrådarna nu blir svåra att följa 
och att viktig info ”drunknar”. Anna ordnar What´s app som vi 
testar fram till nästa möte. Kommunikation med dokument 
sker på mail. 

- Fliken evenemang tas bort från hemsidan för att där nu ligger 
bara inaktuella event. 

- Val av firmatecknare: 
Pia Åkerlund (611202-0042) 
Magnus Ivarsson (811009-0357) 
Magnus tar detta med Skatteverket samt banken. 
Följande blir föreningens adress:  



 

 

c/o Pia Åkerlund 

Sandtorpsv. 10A 

153 30 JÄRNA 

 
- Det har inkommit ett mail med en fråga: ”På barn och 

ungdomshabiliteringen i Östersund strävar vi nästa år mot att 
lära mer om att uppmärksamma tecken på bristande 
anknytning mellan föräldrar och barn med 
funktionsnedsättning, och tecken på psykisk ohälsa vid olika 
funktionsnedsättningar. Vet ni i POMS om bra föreläsare som 
arbetat med detta?” Magnus vidarebefordrar Fridas tips om 
Suzanne Jackson  och theraplay. 

- Kontaktpersoner: genomgång av vilka de är (Lena Holm, 
Annika Sandred och Katja Silander) och hur vi vill involvera 
dem framöver. Karin mailar dem nu och vi diskuterar vidare 
nästa möte. 

- Nora Choque Olsson (chef på utbildningsavdelningen på 
förbundet och verksamhetsansvarig för IHPU) undrar: ”Med 
anledning av att vi arbetar med att utöka IHPU:s 
utbildningsutbud, försöker vi kartlägga de utbildningsbehov 
som finns inom ert område. Jag undrar om ni har kunskaper 
om kurser som efterfrågas bland ST-psykologerna inom ert 
område, andra kurser för habiliteringspsykologerna samt om 
ni har förslag på personer som har erfarenhet av att föreläsa i 
ämnet. Jag skulle kunna komma till er (på ett möte), 
alternativet träffa en av er eller prata via telefon.” 
Karin tar en första kontakt och bjuder in till styrelsemöte. 

 
§15 Mötets avslutande 

 
 
Välkomna! 
/Magnus 

 


